

Legal Disclaimer & Risk Sharing Protocol

法律免责声明与风险共担协议

Legal Disclaimer & Risk Sharing Protocol

1. Independence & Conflict of Interest Statement

BCI Structural Dynamics Lab operates as a strictly independent third-party research institution. The Lab maintains no conflict of interest, commercial sponsorship, or affiliation with any entities mentioned herein. Our rating conclusions represent the objective physical evolution of brand structures and are independent of the subject's intent or external commercial influence.

2. Structural Diagnostic Review vs. Executive Boundary

- **Decision Sovereignty:** This report is defined as a **Strategic Diagnostic System**, not an Executive Execution System. BCI provides directional structural analysis and leading risk alerts; final decision-making sovereignty and executive responsibility remain solely with the management or investment committees.
- **Exogenous Variable Exemption:** BCI aims to reveal internal structural stability. This model assumes no liability for volatility triggered by macro-geopolitical conflicts, policy shifts, extreme currency fluctuations, or Black Swan events beyond structural control.

3. No Investment Advice Disclosure

BCI Structural Resilience Rating (including but not limited to MT, PL, TS, and ES indices) serve as professional analytical references for structural health. They do not constitute, and shall not be construed as, financial, legal, or investment advice, nor as an offer to buy, hold, or sell any assets. BCI indices identify the leading mapping relationship between structural collapse and financial manifestation, rather than point-predictions for short-term market prices.

4. Intellectual Property & Proprietary Algorithms

All proprietary terminology (e.g., *Narrative Entropy*, *Sovereign Tax*, *Mythological Structure*), the four-dimensional algorithmic models, and visual schematics contained herein are the exclusive intellectual property of BCI Structural Dynamics Lab.

Unauthorized use for commercial gain, redistribution, or competitive PR purposes is strictly prohibited.

5. Limitation of Liability & Revision Rights

Given the complexity of intangible assets, BCI does not guarantee absolute precision in its conclusions. BCI's utility lies in surfacing structural risks 12-36 months before financial visibility. The Lab reserves the right to revise rating indices periodically without prior notice.

6. Anti-Weaponization & Third-Party Misuse Clause

This report is intended for internal reference only. Any third-party use of BCI conclusions for brand defamation, unfair competition, or market manipulation is strictly prohibited. BCI Lab expressly declines participation in PR-driven confrontations and assumes no liability for reputational disputes arising from unauthorized third-party citations.

7. Proprietary Intellectual Asset Protection

The BCI model involves complex non-linear algorithms and multi-dimensional weighting distributions. Core weighting logic remains a **Proprietary Intellectual Asset** of the Lab. While we guarantee consistency and independence in our logic, the Lab reserves the right to withhold internal parameter details to prevent malicious reverse-engineering or systemic interference. BCI Lab functions as an epistemological infrastructure provider.

8. Non-Linear Temporal Lag Disclaimer

BCI indices reflect the underlying structural momentum of an asset, which possesses a non-linear temporal lag with secondary market prices due to external noise. Structural degradation may take 12-36 months to manifest in financial performance. Therefore, short-term price deviations do not constitute a disproof of the model's structural validity.

法律免责声明与风险共担协议

1. 独立性与非干预声明 (Independence & Status)

BCI 结构动力学实验室作为独立的第三方研究机构，与报告中提及的任何实体均无利益冲突或商业赞助关系。我们的评级结论代表品牌结构的客观物理演化，不代表品牌方的意愿，亦不受任何商业干预的影响。

2. 结构诊断而非执行的责任边界 (Diagnostic vs. Executive)

- **决策主权:** 本报告定位为战略诊断系统，而非执行决策系统。BCI 提供结构趋势的方向性判断与领先风险预警，最终决策主权及执行责任由管理层或投资委员会自行承担。
- **外部变量豁免:** BCI 旨在揭示资产的内部结构稳定性。本模型不对宏观战争、地缘政策、极端汇率波动或不可抗力之黑天鹅事件引发的突发性波动负责。

3. 非投资建议申明 (No Investment Advice)

BCI 结构韧性评级（包括但不限于 MT、PL、TS、ES 指标）仅作为资产结构健康度的专业分析参考，不构成、亦不应被视为任何形式的财务、法律、投资建议或购买/持有/出售相关资产的邀约。BCI 指标用于识别结构坍缩或爆发的领先映射关系，而非对短期市场价格的点预测。

4. 知识产权与算法主权 (IP & Methodology Protection)

本报告涉及的所有专有词汇（如叙事熵值、主权税、神话化结构等）、四大母维度算法模型及视觉图表，其知识产权均属于 BCI 结构动力学实验室。未经书面许可，严禁用于任何形式的二次分发、商业获利或品牌公关对抗。

5. 局限性与修正权 (Limitation & Revision)

鉴于感性资产的复杂性，BCI 并不保证报告结论的绝对精准。BCI 存在的意义是在风险变得不可逆转之前（领先财务指标 12-36 个月），为董事会和资产管理人提供干预的时间窗口。本机构保留对评级指标进行不定期修正且不另行通知的权利。

增补条款：

本报告仅供受众内部参考，严禁任何第三方利用本报告结论进行任何形式的品牌诽谤、不当竞争或市场操纵。BCI Lab 明确拒绝参与任何形式的品牌公关对抗，亦不对第三方引用本报告结论所引发的声誉纠纷负责。

BCI 模型涉及复杂的非线性算法与多维权重分布，其核心加权逻辑属于本实验室的‘专有智力资产’ (Proprietary Intellectual Asset)。本机构保证算法逻辑的一致性与独立性，但保留不对外公开底层参数细节的权利，以防止算法被外部恶意反向破解或干扰。

BCI 指标反映的是资产的底层结构动能，其与二级市场价格之间存在非线性的、且受多重外部噪声干扰的时间滞后。结构性退化可能在财务表现上滞后 12-36 个月显现。因此，任何短期价格偏离均不构成对本模型有效性的反证。BCI 实验室作为认识论基础设施提供者而存在。